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Zápis č. 4 
ze zasedání AS FROV JU dne 2.3.2016 

 
Přítomni (bez titulů): Bláha, Blecha, Drozd, Dvořák, Kouřil, Másílko, Příborský, Regenda, Sadloň 
Omluveni (bez titulů): Gebauer, Stejskal 
Hosti (bez titulů): Linhart, Kocour, Hojdekr, Doskočil, studenti FROV 
Zapisovatel: Bláha 
Ověřovatel zápisu: Regenda, Kouřil 
Skrutátoři: Másílko, Dvořák 
 
 Program:             

1) Reakce kolegia děkana na podněty z minulého zasedání AS FROV JU  
2) Představení předběžného rozpočtu fakulty na rok 2016 
3) Zpráva delegáta RVŠ 
4) Zpráva z činnosti AS JU 
5) Podněty ke studiu od studentů kombi formy NMgr. studia Rybářství 
6) Různé 

 
Hlasování o programu v předložené verzi: 
pro – 10, proti – 0, zdržel – 0, schváleno   
 
 1. Reakce kolegia děkana na podněty z minulého zasedání AS FROV JU  

 
Senát AS FROV JU prodiskutoval reakce kolegia děkana (konaného dne 9.2.2016; zápis z kolegia byl 
poslán členům AS FROV JU před jednáním) na podněty z minulého zasedání senátu.  Zápis z kolegia 
děkana pak byl doplněn reakcemi a zpřesněními z úst proděkana pro studium Kocoura:   
a) Úprava Volebního a jednacího řádu AS FROV JU: Vzhledem k schválení nového zákonu o vysokých 

školách se v dohledné době očekávají změny více dokumentů. V současnosti se tak nebudou 
měnit žádné vnitřní předpisy fakulty, které podléhají schvalování senátu FROV JU a JU (vč. 
volebního a jednacího řádu AS FROV JU). Po vytvoření nových verzí dokumentů budou tyto 
dokumenty po schválení kolegiem děkana předloženy i ke schválení AS FROV JU.  

b) Formuláře pro oponentské a školitelské posudky závěrečných (bakalářských a magisterských) prací 
studentů FROV JU:  Posudky již byly aktualizovány a schváleny na zasedání kolegia dne 14.1.2016.  

c) Situace ohledně výuky angličtiny na FROV JU: Problém výuky angličtiny na FROV JU je momentálně 
v řešení a ze zápisu kolegia děkana je jasné, že bude přijat nový vyučující minimálně pro 
magisterský stupeň. 
Do diskuze vstoupil i děkan Linhart a informoval, že úroveň B2 pro magisterský obor zůstává a 
dojde pouze ke změně vyučujícího. Dlouhodobým zájmem fakulty není zvyšování počtu studentů 
na úkor snižování nároků na ně kladených během výuky. Fakulta je stále zaměřena především na 
vědeckou práci a navyšování výukových kapacit není plánováno. 

d) Propagace činnosti FROV JU: Kocour i Linhart se vyjádřili k připomínkám AS FROV k propagaci 
fakulty. Pro rok 2016 byl již plán propagace odsouhlasen kolegiem děkana. Každopádně kolegium 
děkana uvítá pro další období jakékoliv konstruktivní, konkrétní nápady a připomínky z řad AS 
FROV JU, jak modifikovat či vylepšit propagaci činnosti FROV JU.  
Regenda přišel s nápadem vytvoření „náborových“ videí (za účelem zaujmutí dalších 
talentovaných uchazečů o studium na fakultě). Cílová skupina: maturanti, absolventi SŠ (17-18 letí 
studenti).   
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Z další diskuze mezi senátory a zástupci vedení fakulty vyplynulo, že jakýkoliv palčivý problém je 
nejvhodnější řešit nejdříve s nadřízeným pracovníkem (ředitel ústavu) či osobou zodpovědnou za 
danou agendu, než jej projednávat v senátu a následně na kolegiu děkana.  

 
2. Představení předběžného rozpočtu FROV JU na rok 2016       

Tajemník Hojdekr představil nejdříve princip tvorby rozpočtu a kdo je odpovědný za plánování 
konkrétních částí. Rozpočet je tvořen čtyřmi základními složkami: RVO prostředky obdrženými na 
základě vědecké činnosti ohodnocené RIV body, příspěvku na studenty, projektovými prostředky a 
doplňkovou činností fakulty. Posléze okomentoval tabulku s předpokládanými objemy peněz 
připadající pod jednotlivé součásti. 
Po té proběhla diskuze mezi senátory a tajemníkem. Tajemník na závěr diskuze deklaroval, že pokud 
by měl někdo ze senátorů jakýkoliv dotaz ohledně rozpočtu, může přímo kontaktovat jeho.  
 
 3. Zpráva delegáta RVŠ             

 
Kouřil seznámil především studenty, kteří byli hosty na zasedání AS FROV s podstatou činnosti Rady 
vysokých škol a dále obecně informoval o změnách zákona o vysokých školách, který byl schválen 
poslaneckou sněmovnou.  
 
 4. Zpráva z činnosti AS JU            

 
Regenda seznámil senátory a hosty zasedání s průběhem poslední volby kandidáta na funkci rektora, 
ve které nebyl ani na potřetí nikdo z kandidátů zvolen.  
 
 5. Podněty ke studiu od studentů kombinované formy navazujícího magisterského stupně    

 
Podněty byly sepsány p. Šindlerem a zahrnovaly tyto podněty: (a) nedostatek odborné praxe pro 
studenty kombinované formy studia a její časové umístění pouze na období letních prázdnin, (b) na 
(ne)možnost využívání moderního přístrojového vybavení laboratoří FROV JU.  
Protože většina připomínek byla směřována na proděkana pro studium Kocoura, tak se proděkan ujal 
slova a reagoval na oba dva hlavní body. 
Ad a) Pan Šindler je světlou výjimkou v zájmu o praxe v provozu, neboť většina studentů 
kombinované formy studia nemá vzhledem k zaměstnání a rodinnému životu příliš zájem o 
dlouhodobé praxe na rybářských podnicích a to především z časových důvodů, nikoliv nezájmu jako 
takového. Ačkoliv tedy nejsou praxe v provozu nutné pro kombinované studenty, je možné je 
samozřejmě absolvovat. Pokud si student sám domluví nebo přes Regendu, jako vedoucího praxí, 
najde podnik, kde by měl student zájem absolvovat praxi, fakulta studenta zaštítí smlouvou a 
poskytne mu veškerou pomoc při získání potřebné praxe. Pokud tedy studenti kombinované formy 
mají zájem o provozní praxe, nechť kontaktují Regendu, který jim samozřejmě vyjde vstříc. 
Rozmístění dlouhodobých provozních praxí v průběhu semestru není možné vzhledem k následné 
absenci studentů ve výuce. Proděkan Kocour po diskuzi se senátory dále potvrdil, že studenti 
kombinovaného studia mohou v případě jejich zájmu absolvovat (stejně jako studenti denní formy 
studia) také exkurze v rámci výuky odborných předmětů (svůj zájem musí projevit vyučujícímu 
daného předmětu). 
Ad b) Využívání přístrojového vybavení FROV je samozřejmě možné a probíhá zejména v rámci plnění 
cílů bakalářských a diplomových prací.  
Student Profant reagoval, že neměl problém domluvit se se zaměstnanci FROV, aby mu ukázali, jak 
fungují některé přístroje a jak se ovládají. 
 
 Závěrečné usnesení AS FROV           
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AS FROV vyslechl reakce kolegia děkana a bere je na vědomí. Seznámil se s návrhem předběžného 
rozpočtu fakulty na rok 2016, vyslechl zprávu delegáta RVŠ, zprávu z činnosti AS JU a projednal se 
zástupci vedením fakulty podněty studentů kombinované formy studia. 
 
Hlasování o závěrečném usnesení v předložené verzi: 
pro – 10, proti – 0, zdržel – 0, schváleno   
 
Zápis vyhotovil: Bláha 
Zápis ověřil: Kouřil, Regenda, Drozd 


